

Ref : **ADM/LMN/2024/78** المرجع :
Date: **09/08/2024** التاريخ :

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Al Mariyah Island Waterfront,
Abu Dhabi

الموقع : الواجهة المائية لجزيرة المارية

Subject : Jet Ski Restricted Area and
New Signage Buoys
Deployment

الموضوع : تقييد حركة الدراجات المائية، وتركيب عوامات جديدة
بلافتات إرشادية

To enhance the safety of all waterway users in Abu Dhabi waters, we are implementing a Jet Ski restriction in the waterfront area of Al Mariyah Island Promenade.

في إطار تعزيز وتحسين السلامة لجميع مستخدمي الممرات المائية في مياه إمارة أبوظبي، نحيطكم علمًا بتطبيق قيود على حركة الدراجات المائية في منطقة الواجهة البحرية لجزيرة المارية.

Effective immediately, Jet Ski activity is prohibited within the designated restricted zones, which are clearly marked with regulatory signage buoys. A detailed map outlining the specific locations of these buoys is attached for your reference.

وعاًتاراً من تاريخ هذه النشرة البحرية المحلية، يُحظر ركوب الدراجات المائية داخل المناطق المحظورة المحددة، والتي تم تمييزها بوضوح بعواومنات مزودة بلافتات إرشادية. يمكنكم الاطلاع على موقع العوامات الجديدة ضمن الخريطة التوضيحية المرفقة.

All Jet Ski users are required to adhere to the safety instructions displayed on the signage buoys. Failure to comply with these restrictions may result in fines as per applicable laws and regulations.

يتعين على جميع مستخدمي الدراجات المائية الالتزام بتعليمات السلامة المثبتة على اللافتات الإرشادية، علمًا أن عدم الامتثال لهذه القيود يؤدي إلى فرض غرامات وفقاً للقوانين واللوائح المعول بها.



سيف المهيري

الرئيس التنفيذي - أبوظبي البحري

Capt. Saif Al Mheiri
CEO - Abu Dhabi Maritime

الخريطة التوضيّحية وإحداثيات الموقّع
Illustrative Map and coordinates

